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ECANILLOAVALORACIÓ DELS PRIMERS MESOS DE MANDAT

El coordinador del comitè local
del Partit Socialdemòcrata a Ca-
nillo, Albert Torres, ha fet balanç
de la feina de Josep Mandicó i
David Palmitjavila durant el seu
primer any de mandat. Malgrat
que la formació no es troba dins
la corporació en no haver presen-
tat llista a les passades comunals,
assegura que es fa un seguiment
de les actuacions de la corporació
que, diu, no deixa gaire marge
per a la crítica perquè “el cònsol
té les mans lligades”. Un aspecte
on sí s’entén que cal millorar és
en la gestió del Palau de Gel. Des
de la formació socialdemòcrata
es considera que la destitució, ara
fa unes setmanes, de qui era el
seu director, David Caubet, “no és
la solució” als problemes finan-
cers que travessa l’emblemàtica
instal·lació canillenca.

“Eliminar el director pot supo-
sar uns 50.000 o 60.000 euros
l’any, però algú amb criteri pro-
fessional ha de fer-ne les fun-
cions”, apunta Torres, que entén
que portar la gestió des de la co-
missió del mateix comú només
ha de ser una sortida provisional i
“transitòria”. Pel polític socialde-
mòcrata els problemes del Palau
Gel s’han de buscar en altres des-
peses més enllà del sou del seu
màxim responsable. “El proble-
ma gran és l’energia necessària
per escalfar l’espai. En la resta,
com ara els salaris del personal,
no hi ha gaire marge”, apunta, per
després xifrar en entre 400.000 i
450.000 euros l’any el que s’ha de
destinar a l’electricitat i el gasoli
de la instal·lació. 

El que queda clar, a l’entendre
del coordinador local socialde-
mòcrata, és que no es pot plan-
tejar tancar el Palau. “És evident
que no es pot fer”, referma Tor -
res, que demana a la corporació
actual que es treballi per tal de
buscar fórmules “per gestionar-
lo amb criteris més eficients i ra-
cionals” i d’aquesta forma poder
reduir el dèficit.

CÒNSOL AMB POC MARGE D’ACCIÓ

Sobre la resta d’actuacions de
la corporació encapçalada per
Mandicó i Palmitjavila, des de la
formació socialdemòcrata es ma-

nifesta que poca crítica se’n pot
fer perquè “per sort o per desgrà-
cia la tasca del comú és ara el dia
a dia; els recursos són els que
són”. I és que Torres assegura que
el cònsol “pot pagar els talons i
poca cosa més”, i “faria el mateix
fos del partit que fos”.

En aquest sentit, el coordina-
dor del comitè local socialdemò-
crata prefereix centrar els seus
retrets en l’anterior corporació i,
sobretot, en el que al seu enten-
dre és el projecte que ha deixat
hipotecat el comú: l’aparcament
del Prat del Riu. “Parles amb la
gent i la gran majoria opina que
no s’hauria d’haver fet, fins i tot
els consellers que ho van votar”,
assegura Albert Torres, que com-
para la situació que ha d’afrontar
Josep Mandicó amb la que va
encarar el seu partit en entrar al
Govern després de guanyar les
eleccions generals de l’any 2009.

“Se l’ha trobat adjudicat igual
que nosaltres ens vam trobar el
túnel de les Dos Valires. La part
grossa del projecte ja està feta”,
recorda el màxim responsable
canillenc de la formació.

GABRIEL PÉREZ
Andorra la Vella

El PS entén que la marxa de Caubet
“no és la solució” per al Palau de Gel
El coordinador local, Albert Torres, té clar que la instal·lació “no es pot tancar” però demana “criteris més
eficients” en la gestióSAdmet que Josep Mandicó “té poc marge de maniobra” en la seva acció al comú

FERNANDO GALINDO

Parròquies

Albert Torres admet que la de-
cisió del Partit Socialdemòcra-
ta de no presentar cap llista a
les passades comunals pot ha-
ver suposat una decepció per
als seus simpatitzants, però
entén que no tenien gaires
sortides més. “No fer-la no és
correcte, però tampoc ho era
presentar-se per tenir cent
vots”, explica el coordinador
local, que té clar que “sols no
teníem opció”. 

I és aquí on admet que es va
valorar la possibilitat d’un
pacte amb altres tendències
de la parròquia. “Amb una
aliança amb més gent potser

sí que haguéssim pogut confi-
gurar una majoria alternativa”,
reconeix Torres, que comenta,
però, els motius pels quals es
va acabar descartant. “Unir tot -
hom i fer una llista contra la de
DA potser s’hagués aconse-
guit, però no seria cohesiona-
da i després s’hagués vist. És el
que ara li està passant a DA a
escala nacional”, justifica el
polític canillenc, que també
admet que per ara no s’està
pensant en la pròxima cita
electoral. “Fem reunions, par-
lem de temes però treballem
amb tranquil·litat. Encara ha
de passar molta aigua pel riu.” 

Admet que no fer llista a les
comunals no va ser correcte

Albert Torres

“Suposa 60.000 euros
d’estalvi, però algú amb
criteri professional ha
de fer les funcions”

COORDINADOR COMITÈ PS A CANILLO

“El problema gran és
l’energia necessària
per escalfar tots els
espais del Palau”
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